
Kadernota 7 juli 2020

Motie veilige zebrapaden

Al vele jaren vraagt Beter voor Rijswijk naar veilige oversteekplaatsen aan de Generaal Spoorlaan.

Mede door bestuurders met roekeloos rijgedrag is de verkeersveiligheid op de Generaal Spoorlaan 
en andere straten de laatste tijd er niet beter op geworden.

Hierdoor constateert Beter voor Rijswijk dat de oversteek bij het woonzorgcentrum Florence 
alsmede voor de Rijswijkse Schouwburg uiterst gevaarlijk is geworden.

In andere steden is dit veel beter geregeld door aanpassing met borden, verkeerslichten  en 
verbeterde verlichting.

Beter voor Rijswijk verwacht met deze motie dat er op korte termijn invulling wordt gegeven en 
voorzieningen worden getroffen d.m.v. zebrapaden met een verkeersinstallatie.

En gaat over tot de orde van de dag.
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